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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  LI.2023 

 

 

obrad LI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 28 marca 2023 r. w Urzędzie 

Gminy Osieczna  

 

Obrady rozpoczęto 28 marca 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:19 tego samego 

dnia.  

 

Obradom LI sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman 

Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach LI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                            

13  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dokonał otwarcia obrad LI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich serdecznie 

powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Oznajmił, że Rada Miejska Gminy Osieczna wstawiła się w trzynastoosobowym składzie, 

nieobecna jest Pani Radna Renata Helińska i Paula Juskowiak. 

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na LI sesji w dniu                                             

28 marca 2023 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych Gości na LI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 28 marca 2023 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad LI sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   

Informował, że nie ma zgłoszonej propozycji zmiany porządku obrad.  

Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić uwagi do proponowanego porządku obrad. 
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Uwag nie zgłoszono.  

Rada Miejska realizuję przesłany wcześniej porządek obrad. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad L sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   

Podziękował za możliwość pełnienia dyżurów w sali sesyjnej.  

Sygnalizował, że stara się co poniedziałek, między godziną 14:00 a 15:10 być na dyżurze. 

Następnie przedstawił 2 (dwie) sprawy. 

1) Kwestię dostępności lokali socjalnych. Poprosił, aby pochylić się nad zmianą 

regulaminu przyznawania mieszkań socjalnych w naszej Gminie - na co zwracał uwagę 

podczas ostatniego posiedzenia Komisji.   

2) Kwestię braku podjazdów/zjazdów z chodników (np. na Rynku w Osiecznej) dla osób, 

które poruszają się na wózkach lub osób pchających wózek z dzieckiem.                                

Wniósł o rozważenie zamontowania gumowych zjazdów. Dodał, że nie jest to duży 

wydatek, a może pomóc.  

Na zakończenie informował, że w okresie sprawozdawczym brał udział w posiedzeniach 

komisji Rady Miejskiej. 

Ad. 6. Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna                      

Pan Jakub Kolberg: 

Informował, że Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym obradowała na 1 (jednym) 

posiedzeniu w dniu 2 marca br. Komisja dokonała podsumowania działalności w roku 2022               

i opracowała sprawozdanie, które przedłożyła Radzie Miejskiej do przyjęcia. 

W wolnych głosach i wnioskach Pan Burmistrz informował, że zgodnie z rozporządzeniem 

Ministra Sprawiedliwości z dnia 19 stycznia 2023 r. wyznaczył CKiB w Osiecznej jako 

podmiot, na rzecz którego wykonywana będzie przez nieletnich praca społecznie użyteczna.  

Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o posiedzeniach                              

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przedstawił informację Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o posiedzeniach                         

w okresie międzysesyjnym. Komisja obradowała na 1 (jednym) posiedzeniu w dniu 2 marca 

2023 r., na którym opracowała sprawozdanie ze swojej działalności za 2022 rok, które 

przedłożyła Radzie Miejskiej do przyjęcia.  

Wolne głosy i wnioski dotyczyły: 

− wyznaczenia CKiB w Osiecznej jako podmiotu, na rzecz którego wykonywana będzie 

przez nieletnich praca społeczna, 

− aktualnej liczby dzieci uczęszczających do gminnych żłobków, 
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− udziału klubów sportowych z terenu Gminy w programach, z których można pozyskać 

dofinansowanie zewnętrzne. 

Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna               

Pan Sebastian Łagoda: 

Odczytał informację o posiedzeniach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w okresie 

międzysesyjnym, tj. od 10 lutego 2023 r. do 28 marca 2023 r. Komisja obradowała                         

na 1 (jednym) posiedzeniu w dniu 7 marca br., na którym dokonała podsumowania działalności 

w roku 2022 i opracowała sprawozdanie, które przedłożyła Radzie Miejskiej do przyjęcia.      

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska                                         

o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska                   

Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Informował, że Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w okresie 

międzysesyjnym obradowała na 1 (jednym) posiedzeniu w dniu 7 marca 2023 r., na którym  

opracowano sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok.  

Wolne głosy i wnioski dotyczyły: 

− wyznaczenia podmiotu, na rzecz którego wykonywana będzie przez nieletnich praca 

społeczna, 

− przetargu na dostawę energii elektrycznej, 

− sprzedaży lokalu użytkowego w budynku przy ul. Kościuszki w Osiecznej, 

− budowy ujęcia wody w Osiecznej (Stanisławówka), 

− sytuacji związanej z mieszkaniami socjalnymi na terenie Gminy.  

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o posiedzeniach  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym: 

1. wręczył stypendia sportowe najlepszym sportowcom z terenu Gminy. Uroczystość             

ta odbyła się w Centrum Kultury i Bibliotece w Osiecznej, 

2. był uczestnikiem Forum Rolniczego Powiatu Leszczyńskiego, które zostało 

zorganizowane przez Wielkopolską Izbę Rolniczą, Agencję Restrukturyzacji                                

i Modernizacji Rolnictwa oraz Wielkopolski Ośrodek Doradztwa Rolniczego, 

3. w sali sesyjnej Urzędu odbyły się gminne eliminację Ogólnopolskiego Turnieju 

Wiedzy Pożarniczej „Młodzież zapobiega pożarom”, 

4. dwukrotnie uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Związku Międzygminnego 

Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie, 

5. spotkał się z dyrektorami zespołów szkół z terenu naszej Gminy. 

6. podpisał umowy określające dotację dla klubów sportowych, które działają na terenie 

Gminy, 

7. uczestniczył w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, 

8. spotkał się z Paniami i Panami Sołtysami, 

9. był gospodarzem Gminnego Dnia Kobiet, które odbyło się w CKiB, 

10. uczestniczył w walnym zgromadzeniu Rejonowego Związku Spółek Wodnych                      

w Lesznie, które zorganizowane zostało w Święciechowie. 
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Ponadto. 

1. Trwają prace wiertnicze dwóch otworów docelowych dla przyszłego ujęcia wody                  

we Frankowie. W opracowaniu pozostają mapy dla celów projektowych oraz projekt 

na budowę sieci wodociągowej z Frankowa do Kąkolewa. ENEA Operator 

przygotowuje dokumentację dla wykonania przyłącza energetycznego pod 

planowaną stację uzdatniania wody.  

2. Przygotowana została dokumentacja umożliwiająca sprzedaż lokalu użytkowego                   

w Osiecznej przy ul Kościuszki nr 7. Przetarg nieograniczony, ustny na sprzedaż 

lokalu odbędzie się 24 kwietnia tego roku. Po wykonaniu stosownej dokumentacji 

wystąpiliśmy do Starosty Leszczyńskiego o nadanie aktualnych numerów lokali 

mieszkalnych, w budynku mieszkalnym przy ul. Leszczyńskiej 17, przygotowując 

obiekt do sprzedaży. Wydana została decyzja zatwierdzająca podział działki, na której 

znajduje się istniejąca przepompownia ścieków w Osiecznej przy ul. Osiedle, a z jej 

właścicielem uzgodniono warunki zakupu. Zatwierdzono podział działki                                  

nr 153/15 umożliwiającej wydzielenie wewnętrznej drogi w rejonie ul. Leszczyńskiej 

w Osiecznej, Przygotowane zostały dokumenty na zakup działek w Kąkolewie 

przeznaczonych pod zamontowanie źródeł energii odnawialnej, oraz działek 

tworzących ul. Poziomkową w Kąkolewie. Dokonaliśmy zakupu działek 

stanowiących  ul. Chabrową  w Wojnowicach. W Grodzisku sprzedana została 

zabudowana  działka, o której już informowano Wysoką Radę na poprzedniej sesji. 

3. Na terenie letniska w Osiecznej przeprowadzana jest inwentaryzacja dzierżawionego 

gruntu przez poszczególnych użytkowników, w celu uaktualnienia zawartych umów 

dzierżawnych. 

4. Opracowywane są operaty szacunkowe w celu ustalenia opłaty adiacenckiej,                                 

w związku z pobudowaną kanalizacją sanitarną dla posesji usytuowanych                                  

w Kąkolewie przy ul. Wiśniowa i Czereśniowa oraz  w Osiecznej na Stanisławówce.                          

5. W ramach programu „Polski Ład” obejmującego budowę kanalizacji sanitarnej                       

w miejscowościach: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie oraz Ziemnice, trwa procedura 

zmierzająca do wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach inwestycji.               

6. Do końca marca mamy obowiązek wypłacić dodatki dla mieszkań ogrzewanych 

energią elektryczną. Pozytywnie rozpatrzonych zostało 35 wniosków. Do tej pory 

dodatek wypłacono dla 21 wnioskodawców. Dla 14 pozostałych czekamy na środki 

pochodzące od Wojewody Wielkopolskiego. 

7. W opracowaniu pozostaje projekt, na podstawie którego zlikwidowana zostanie 

kolizja słupów energetycznych z trasą planowanego chodnika w rejonie drogi 

wojewódzkiej nr 432. 

8. Trwa analiza ofert złożonych w drodze przetargów nieograniczonych na budowę: 

sieci kanalizacji sanitarnej w Kąkolewie przy ul. Poziomkowej, sieci kanalizacji 

sanitarnej w Wojnowicach przy ul. Chabrowa, rozbudowę kanalizacji sanitarnej                      

w Grodzisku, rozbudowę sieci wodociągowej na Stanisławówce – Osiedle Jaworowy 

Jar. Po jej zakończeniu z wybranymi wykonawcami podpisane zostaną umowy                      

na wykonanie w/w zadań. Jeżeli chodzi o budowę sieci wodociągowej ofertę złożyło 

pięć firm, natomiast w przypadku odcinka kanalizacji sanitarnej zgłosiło się jedenastu 

potencjalnych wykonawców.  

9. Przesłana do WZDW kolejna wersja projektu budowlanego, który ma umożliwić 

budowę chodnika nie znalazła akceptacji – o tej inwestycji za chwilę opowie                          

Pan Burmistrz Stefan Kuśnierek. 

10. Pobudowaliśmy drogę na zapłociu w Świerczynie – nadal występuje tam problem                   

w postaci zastojów wody po opadach, ponieważ taki jest profil tej drogi. Próbujemy 

znaleźć najlepsze rozwiązanie. Rozmawialiśmy z właścicielami najbliższych posesji, 
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udało się dojść do porozumienia. Na jednej działce zakopiemy zbiornik                                     

o pojemności 25 m3, gdzie będziemy odprowadzać wody opadowe, które tworzyły                 

te kałuże.          

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Powiedział, że przesłana do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu 

kolejna wersja projektu budowlanego umożliwiającego budowę chodnika w rejonie drogi 

wojewódzkiej nr 432, w obrębie działek stanowiących własność WZDW, nie uzyskała 

akceptacji w zakresie naszych oczekiwań w tej sprawie. W warunkowym uzgodnieniu podano 

11 (jedenaście) uwag, które zdaniem WZDW musimy spełnić, abyśmy mogli pobudować 

chodnik na ich gruncie. Co najmniej 2 (dwa) z podanych warunków (z punktu widzenia Gminy) 

są nie do spełnienia. Pierwszym jest wydłużenie odcinka chodnika o 350 m w kierunku 

Wojnowic, a drugim przebudowa wszystkich zjazdów i przepustów pod nimi, wraz                                    

z odcinkowym odmuleniem rowów znajdujących się na trasie budowanego chodnika. Trasa 

odcinka, o który miałby być wydłużony chodnik koliduje z istniejącym rowem przydrożnym. 

W praktyce  „przykrycie” rowu sprowadza się do pobudowania kanalizacji deszczowej                          

ze wskazaniem odbiornika wód opadowych, w tym przypadku również odbudową rowu 

przydrożnego na całym odcinku, który nie zostanie zakryty. Na działania te oprócz znacznych 

kosztów wymagane jest uzyskanie pozwolenia wodno-prawnego, poprzedzonego 

skomplikowaną procedura formalno-prawną. Co do drugiego warunku dot. przebudowy 

zjazdów i przepustów zakładaliśmy na istniejących zjazdach ułożenie nowej nawierzchni                       

z kostki, nie ingerując w przebudowę przepustów, uważając, że jeśli będzie taka konieczność, 

to zarządca drogi ten element, stanowiący jego własność przebuduje we własnym zakresie.                

Nie zgadzając się z przesłanymi uwagami, przytaczając nasze argumenty, wystąpiliśmy                        

do WZDW w Poznaniu o ponowne odniesienie się do sprawy. W piśmie poinformowaliśmy 

również zarządcę drogi, że wobec faktu, iż trasa planowanego chodnika przebiega przez teren 

działek Gminy, dla którego organem wydającym pozwolenie na budowę jest Starosta 

Leszczyński, to w przypadku nieuwzględnienia naszych propozycji, przedstawionych                            

w ostatnim piśmie, Gmina pobuduje odcinek dla którego jest właścicielem, pozostawiając 

niepobudowaną część stanowiącą własność WZDW. Aktualnie czekamy na zwrotną informację 

w tym zakresie. 

Przystępując do przygotowania tego tematu mieliśmy świadomość, że „wchodząc” w pas drogi 

wojewódzkiej z chodnikiem będą trudności pod względem finansowym, mobilizacyjnym                       

i uzgodnieniowym. Dlatego na długości 500 m wykupiliśmy od właścicieli prywatnych grunty 

pod ten chodnik. Dotarliśmy do odcinka 400 m działki geodezyjnej, która stanowi własność 

WZDW i nie jest w żaden sposób powiązana z drogą. Wydaje nam się, że pobudowanie 

chodnika na własności WZDW nie zmieni żadnych parametrów drogi, ale interpretacja WZDW 

jest inna, przypisują odcinek do pasa drogowego. Jednak chyba jest to nadinterpretacja, dzisiaj 

droga funkcjonuje z jednym poboczem i rowem, nie zmieniamy żadnych uwarunkowań na tym 

obszarze, tylko niezagospodarowany pas chcemy przykryć chodnikiem.  

Dodał, że gdybyśmy chcieli wydłużyć ten odcinek do końca istniejącej zabudowy wchodzimy                        

w rów drogi wojewódzkiej i wtedy trzeba spełnić te wszystkie warunki. Na dzisiaj nasze 

działanie nie idzie w kierunku takim by przedłużyć o 350 m chodnik po to, aby oczyścić cały 

900 m odcinek rowu i uzyskać wszystkie formalności.     

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, skąd problem, skoro pas chodnika nie koliduje ani z rowem ani z jezdnią. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odpowiedział, że my nie widzimy problemu. Natomiast WZDW twierdzi, że skoro to jest ich 

działka (mimo odrębnego numeru geodezyjnego) jest integralną częścią pasa drogowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
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Powiedział, że rozumie, iż WZDW wyznacza nam co ma być zrobione, ale nie chce na to 

wydawać pieniędzy – powinni to wykonać sami.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Stwierdził, że skoro Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich nie chce tego budować, 

powinien współuczestniczyć w finansowaniu. My chcemy wykonać to zadanie, a te wszystkie 

procedury są dużym utrudnieniem, trwa to już 2 (drugi) rok.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał, do jakiego momentu sami w swoim władztwie możemy pobudować ten chodnik. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o ten 500 m odcinek to kompetencje do wydania pozwolenia                     

na budowę ma Starosta. Jest to w obszar od ul. Okulickiego do końca naszej działki,                                 

tj. gruzowiska. 

Ad. 11. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.   

Nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

Ad. 12. Zapytania Radnych.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Założył 2 (dwa) zapytania do Burmistrza Gminy Osieczna. 

1. W nawiązaniu do otrzymanej odpowiedzi na zapytanie złożone podczas L sesji Rady 

Miejskiej w dniu 9 lutego 2023 r. dotyczące Gminnego Zakładu Komunalnego                   

wniósł dodatkowe pytania: 

1) czy Gminny Zakład Komunalny nie uzyskał dochodu, ale poniósł w roku 2022 

stratę w wysokości 9.793,95 zł - tak czy nie, 

2) co konkretnie zawiera się w kwotach poniesionych wydatków w grupie: drobne 

narzędzia i urządzenia w kwocie 17.647,80 zł oraz w grupie inne w kwocie 

26.019,61 zł. 

2. W aktualnościach na oficjalnej stronie internetowej Gminy Osieczna podano informację 

o przyznaniu przez Pana Burmistrza stypendiów sportowych na rok 2023 wskazując 

imię i nazwisko sportowca: 

1) jakie kwoty stypendiów przyznano poszczególnym zawodnikom na rok 2023                

i na jaki okres, jaką reprezentują dyscyplinę oraz jaki wysoki wynik dany 

zawodnik osiągnął, 

2) kto wystąpił z wnioskiem o przyznanie stypendium sportowego dla 

poszczególnych zawodników. 

Zapytania Pana Radnego Przemysława Skowronka stanowią załącznik nr 8 i 9 do niniejszego 

protokołu. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Przedstawił swoje zapytanie - Zarząd Województwa Wielkopolskiego w dniu 22 grudnia                

2022 roku podjął uchwałę zatwierdzającą listę o kolejności przysługiwania pomocy dla operacji 

typu „Budowa lub modernizacja dróg lokalnych” w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji 

związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej 

infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Na liście tej, na miejscu                        

60 znalazło się dofinansowanie dla Gminy Osieczna pt. „Przebudowa drogi w miejscowości 

Osieczna, ul Osiedle”. Kwota tego dofinansowania to 221.243,00 zł. 

Poprosił o odpowiedź kiedy zostanie zrealizowane zadanie i jaki zakres prac będzie ono 

zawierało. Ponadto jeśli to możliwe prosi o przedstawienie projektu przebudowy ul. Osiedle. 

Zapytanie Pana Radnego Jakuba Kolberga stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W trybie przewidzianym dla zadawania pytań do Burmistrza Gminy, zwrócił się z następująca 

sprawą i pytaniem: Pan Burmistrz postanowił jakiś czas temu, że nasza Gmina rozpocznie                                        
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i przeprowadzi działania w kierunku zlokalizowania i uruchomienia ujęcia wody na działce 

zlokalizowanej przy zjeździe z drogi powiatowej nr 4791P na Stanisławówke w Osiecznej.                                    

W następstwie decyzji Pana Burmistrza Gmina poniosła już wydatki związane z tym 

przedsięwzięciem. 

Z informacji przekazywanych ostatnio przez Pana Burmistrza wynikało, że Gmina nie 

posiadając (na dzisiaj) władztwa nad tym gruntem (działką) podjęła starania żeby ten grunt 

przejąć w drodze prawnie dozwolonego „wywłaszczenia”.  

Dla jasności sytuacji prosił o następujące informacje: 

1) jakie formalne umowy wiązały i wiążą nasz Samorząd z Właścicielem działki, na której 

prowadzone były prace, o których mowa powyżej, 

2) ile pieniędzy wydała nasza Gmina na to zadanie do tej pory - poprosił o podanie kwot                               

z informacja o tytułach płatności, 

3) jakie działania dotyczące tego zadania prowadzi i planuje Pan Burmistrz. 

Zapytanie Pana Przewodniczącego Romana Lewickiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2022.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś zapytać. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań                        

z działalności komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2022 stanowi załącznik nr 12                  

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.355.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2022 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś zapytać. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący sygnalizował, że ulica otrzyma nazwę „Hiacyntowa”. Jest to droga 

wewnętrzna w Wojnowicach, na mapie poglądowej widnieje, że zjazd jest z ul. Witosa,                             

ale wydaje się, że jest to zjazd z ul. Krzywińskiej w lewo. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.356.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

nadania nazwy ulicy stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania                            

za nieruchomości przejęte pod przebudowę ciągu dróg powiatowych na odcinku Osieczna 

- Goniembice.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś zapytać. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 



8 
 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                                     

na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości przejęte pod przebudowę ciągu dróg 

powiatowych na odcinku Osieczna - Goniembice stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr LI.357.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości przejęte pod przebudowę 

ciągu dróg powiatowych na odcinku Osieczna - Goniembice stanowi załącznik nr 17                              

do niniejszego protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś zapytać.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że coraz więcej Gmin oferuje swoim mieszkańcom dofinansowanie do zabiegów 

weterynaryjnych polegających na sterylizacji i kastracji. Samorządy chcą w ten sposób 

zapobiegać bezdomności zwierząt, jest to tzw. „500+ na psa lub kota”.  

Zapytał, czy nasza Gmina realizuje taki program.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że w naszej Gminie nie ma pomysłu by realizować tego typu zadania.  

Dodał, że programy realizowane przez samorządy leżą też w gestii organu stanowiącego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że przedstawiony w tym punkcie Program jest uchwalany cyklicznie.  

Zadał pytanie, czym różni się nowy Program od poprzedniej wersji. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że są inne kwoty na poszczególne zadania, które są pokłosiem uchwały 

budżetowej. Poza tym mamy tę samą Klinikę, z którą podpisaliśmy umowę.  

Do końca marca mamy obowiązek znowelizowania tej uchwały stąd te zmiany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że wg zapisów tego projektu w tym roku Program będzie Gminę kosztował 

95.500,00 zł.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że od MZZ, które zajmuje się schroniskiem w Henrykowie wpłynęło pismo,                        

z którego wynika, że są w trakcie dostosowywania warunków pobytowych dla zwierząt                          

w związku ze zmianą wymogów. W tym piśmie napisano, że samorządy będą obciążane 

kosztami tej modernizacji. Póki co sumy jeszcze się nie pojawiły.  

Burmistrz dodał, że procedowana dzisiaj kwota pewnie ulegnie zmianie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.358.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt                         

na terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś dopytać. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący powiedział,               

że mamy ustawowy obowiązek określenia takich maksymalnych stawek i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków                                 

i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.359.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV.182.2021 Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 11 lutego 2021 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości  i porządku na terenie Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zaznaczył, że uchwałę podejmujemy w związku z tym, że ustawodawca rozszerzył zakres 

stosowania definicji nieczystości ciekłych. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.                 

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały                                 

nr XXV.182.2021 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 11 lutego 2021 r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik                

nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.360.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr XXV.182.2021 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 11 lutego 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Osieczna 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna                 

na 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 

zmniejszenia dochodów o kwotę 27.414,69 zł, zwiększenia wydatków o kwotę 290.720,82 zł 

oraz zwiększenia przychodów o kwotę 318.135,51 zł. 

Po stronie dochodowej proponuje się m.in.: 

− zmniejszenie części oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 54.597,00 zł na podstawie 

pisma Ministra Finansów, 
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− zwiększenie o kwotę 26.582,31 zł na podstawie zawiadomienia Wojewody 

Wielkopolskiego z przeznaczeniem na realizację wieloletniego programu rządowego 

„Posiłek w szkole i w domu”.  

Ponad to po stronie wydatkowej proponuje się m.in.  

− zwiększenie wydatków o kwotę 81.000,00 zł z przeznaczeniem na konserwację boisk 

w jednostkach oświatowych oraz remont, 

− zwiększenie wydatków o kwotę 41.643,26 zł z przeznaczeniem na zadania z zakresu 

zwalczania narkomanii oraz przeciwdziałania alkoholizmowi, 

− wprowadzeniu zadania pn.: „Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w m. Kąkolewo  

ul. Poziomkowa, w m. Grodzisko oraz w m. Wojnowice ul. Chabrowa” na kwotę 

1.720.000,00 zł, 

− zmniejszeniu wydatków na zadaniu pn.: „Rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej                    

na terenie Gminy” o kwotę 1.720.000,00 zł, 

− zmniejszeniu wydatków na zadaniu pn.: „Budowa drogi gminnej koło Lubemy                            

na odcinku 50 mb” o kwotę 14.161,53 zł, 

− wprowadzeniu zadania pn.: „Budowa drogi około 200 m koło zakładu Lubema                            

w Trzebani” na kwotę 14.161,53 zł, 

− zwiększeniu rezerwy na inwestycje i zakupy inwestycyjne o kwotę 174.442,25 zł, 

− zmniejszeniu wydatków na zadaniu pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznych na terenie 

Gminy Osieczna” o kwotę 1.500.000,00 zł, 

− wprowadzeniu zadania pn.: „Budowa pięciu instalacji fotowoltaicznych                                            

w miejscowości Osieczna, Kąkolewo, Świerczyna” na kwotę 1.500.000,00 zł, 

− wprowadzeniu zadania pn.: „Doposażenie świetlicy” na kwotę 11.500,01 zł. 

Pozostałe zmiany dotyczą wydatków na bieżące funkcjonowanie. 

Po stronie przychodów proponuje się zwiększenie przychodów z tytułu niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bankowym o kwotę 318.135,51 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował Pani Skarbnik, ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.361.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 25                          

do niniejszego protokołu. 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2023-2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie zgłoszonych autopoprawek. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na Lata 2023-2028 dotyczą 

wprowadzenia planowanego udzielenia poręczenia pożyczki w formie poręczenia wekslowego 

na rzecz Gminnego Zakładu Komunalnego na kwotę 130% przyznanej pożyczki,                                       

tj. w wysokości po 86.000,00 zł w latach 2024-2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do autopoprawek, ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie wniesionych autopoprawek.  
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W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza                      

do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna                    

na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowią załącznik                       

nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przeprowadził głosowanie nad przyjęciem uchwały z naniesionymi autopoprawkami. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta powyższym stosunkiem głosów. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 28                               

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LI.362.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowi 

załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Ad. 21.  Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozpoczął dyskusję.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Poprosił, aby zgłosić do Zarządcy drogi odcinek jezdni od zjazdu z „krajowej 12” do Frankowa, 

ponieważ boczne krawędzie tej drogi są pozarywane i zarządca powinien sprawdzić jej stan.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przekazał informację o: 

1) Interpelacji, którą złożył podczas sesji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego  

Pan Radny Marek Sowa. Interpelacja dotyczyła budowy przejścia dla pieszych                             

w Osiecznej, między dwoma supermarketami. W odpowiedzi organ wykonawczy 

Województwa Wielkopolskiego informuje, że lokalizacja przejścia dla pieszych                

we wskazanym miejscu, w pierwszej kolejności wymaga wybudowania chodnika                

po prawej stronie jezdni na wysokości sklepu Dino, co pozwoli na stworzenie 

połączenia komunikacyjnego z istniejącym chodnikiem po lewej stronie, gdzie 

znajduje się market Biedronka. Takie rozwiązanie daje możliwość powstania 

bezpiecznego przejścia dla użytkowników ruchu drogowego. Jednocześnie 

poinformowano, że w przypadku dostępnych środków finansowych w bieżącym 

roku zostanie zlecone opracowanie dokumentacji projektowej dla wymienionego 

zadania. Pan Burmistrz stwierdził, że projekt chodnika, o którym wspomina                          

Pan Marszałek jest nam znany i od kilku lat nie został wybudowany.  

2) Propozycji Pana Ministra Jana Dziedziczaka pobudowania pomnika generała 

Hallera w Kąkolewie, którą sfinansuje rząd. Burmistrz poprosił, aby na którejś                     

z najbliższych komisji porozmawiać o tym pomyśle. Kakolewo jest pierwszą 

miejscowością gdzie zatrzymała się armia Hallera po powrocie z frontu 

zachodniego, stąd ta miejscowość jest nieprzypadkowa. Jeżeli chodzi o lokalizację 

dobrze byłoby wybrać miejsce reprezentatywne – może na terenie przyszkolnym. 

3) Programie Olimpia 2023 realizowanym przez Ministra Sportu i Turystyki                               

na dofinansowanie budowy przyszkolnych hall sportowych na 100-lecie pierwszych 

występów reprezentacji Polski na Igrzyskach Olimpijskich. Rozważając potencjalne 
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trzy lokalizacje chcemy wystąpić o pozyskanie tej dotacji na budowę hali przy 

Zespole Szkół w Kąkolewie. Byłaby to hala posiadająca następujące elementy: 

zadaszenie, boisko oraz zaplecze. Możliwe dofinansowanie tego zadania wynosi 

2.420.000 zł, natomiast kosztorysowo Ministerstwo przewiduje, że przy 

parametrach, o które wnioskujemy byłby to koszt rzędu 3.500.000 zł. Zatem 

prognozowany koszt po stronie Samorządu to około 1.000.000 zł. Prognozowana 

realizacja tego zadania byłaby w roku 2024. Burmistrz przypomniał, że kiedyś 

skorzystaliśmy z podobnego programu Orlik 2012, w ramach którego pobudowany 

został Orlik w Osiecznej.       

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, jak będzie wyglądać taka hala i boisko. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że będzie to hala namiotowa z boiskiem o powierzchni 800 m2, w wymiarach 

20 m na 40 m. Chcemy wnioskować o maksymalne wymiary z możliwych.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Zapytał, czy mamy przy szkole takie miejsce.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że tak, na aktualnym boisku trawiastym za budynkiem szkoły.  

Ad. 22. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Panu Burmistrzowi, aby odpowiedział na pytanie Pana Radnego Jarosława 

Glapiaka. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że pytanie Pana Radnego jest zbieżne z działaniami, które realizujemy                                  

po przebudowie drogi krajowej nr 12.  

Podobnie stwierdziliśmy, że została zniszczona część nawierzchni tego odcinka drogi.                           

Z Panem Starostą i z Kierownikiem Zarządu Dróg Powiatowych jesteśmy w ścisłym kontakcie, 

kwestia naprawy jest uzgodniona.  

Naprawą ma być poddana również dalsza część drogi jadąc w kierunku Frankowa 1, później 

Frankowa 2 oraz dalej skrzyżowanie zwane potocznie „kozim rynkiem” do Garzyna, granicy  

z Gminą Krzemieniewo. Mamy propozycję Pana Starosty, że wyremontuje drogę od Garzyna 

do krajowej 12 i kolejnym krokiem będzie propozycja abyśmy jako samorządy przejęli tę 

drogę. Burmistrz przekazał, że jesteśmy gotowi do rozmów, a decyzję podejmiemy jak droga 

będzie gotowa do przekazania.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przekazał refleksję dotyczącą chodnika przy drodze nr 432 w Osiecznej i zaangażowania Pana 

Radnego Marka Sowy. Zaproponował, aby spróbować zainteresować tematem Panią Radną 

Ewę Panowicz.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że czekamy na odpowiedź WZDW – może będzie zmiana ich stanowiska.  

Gdyby tak się nie stało spróbujemy użyć tych innych opcji politycznych.     

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Przypomniał, że do 30 kwietnia jest termin składania oświadczeń majątkowych oraz przekazał, 

że na przełomie roku 2023/2024 upływa kadencja sołtysów i rad sołeckich w związku z tym 

Pan Burmistrz przygotuje projekt uchwały, który określi terminy wyborów.  

Planowany termin – po wyborach parlamentarnych, tj. końcówka tego roku.    

Ad. 23. Zakończenie obrad LI sesji Rady.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo.  

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył LI sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  
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    Marta Skorupka                                                                    Roman Lewicki
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